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Vybrali jste jednatele HMA a dle 
vaší reakce ho vnímáte jako velké-
ho odborníka bez žádných velkých 
slabin. Jak velký kámen vám spadl 
ze srdce?

Určitou obavu jsem při vyhlášení 
výběrového řízení měl, ale ne nějak 
přehnaně velikou. Věřil jsem, že 
vedení takovéto společnosti bude pro 
managery zajímavé, a že nám pomůže 
i personální agentura, se kterou jsme 
spolupracovali. 

Jsem ale určitě rád, že se předpoklad 
vyplnil, a že jsme měli při výběrovém 
řízení na tuto pozici hodně kvalitních 
uchazečů z celé ČR i ze Slovenska. 
Ukazuje to na skutečnost, že zkuše-
ní lidé z oboru považují vedení spo-
lečnosti provozující novou multi-
funkční arénu v Jihlavě za zajímavou 
a smysluplnou práci. 

Potvrzuje to tak náš předpoklad, že 
by nová aréna mohla sehrát hodně 
pozitivní roli v rozvoji města v příš-
tích letech.

Šéf arény a hosovské kluziště

Primátor 
(z)odpovídá

Zeptejte se

Své dotazy primátorovi Petru Ryškovi 
nám zasílejte na adresu: 

dawidowicz@jihlavske-listy.cz. 

Lidé z Hosova pochybili, když se 
s městem předem nedomluvili a z 
letního hřiště udělali kluziště. Měs-
to nejdříve kluziště nepovolilo, ale 
po pár dnech ano. Jedná se jen o to, 
kdo bude za zařízení odpovídat, 
nebo může dojít zřízením ledové 
plochy k nějakému poškození? Jak 
bude město reagovat, když se na něj 
obrátí i další městské části a budou 
si chtít z hřiště vytvořit kluziště? 

Pokud přijdou žádosti i z jiných 
okrajových částí, je nutné tyto řešit 
individuálně po posouzení charakte-
ru konkrétního sportoviště a dalších 
okolností. 

Za prvé musí být zajištěn bezpeč-
ný a spolehlivý provoz a samozřejmě 
i konkrétní zodpovědnost za tento 
provoz. Pokud jsou například v oplo-
cení tenisového hřiště ocelové sloup-
ky, moc vhodné prostředí pro kluziš-
tě to není. Pak by se muselo opravdu 
dobře zabezpečit proti nárazu. 

Za druhé nesmí samotným provo-
zem docházet k poškozování dané-
ho majetku. Zde se jedná především 
o povrch sportoviště. Na některých 
zpevněných plochách, například 
asfalt, bychom o tom mohli uvažovat, 
oproti tomu na umělých površích, 
například umělá tráva, to vhodné 
není, neboť hrozí poškození a degra-
dace tohoto umělého povrchu. 

Je opravdu nezbytné zřízení kluziš-
tě projednat předem s majetkovým 
odborem, který má za hřiště i jejich 
provozování odpovědnost a také 
značné zkušenosti.

Jihlavské listy letos opět odstartovaly hlasování ve čte-
nářské anketě Sportovec Jihlavska. Letos už se jedná o 
24. ročník soutěže, kdy čtenáři vybírají z nominovaných 
sportovních kolektivů a sportovců.

Hlasování probíhá na webových stránkách www.spor-
tovecjihlavska.cz a také pomocí kuponů v Jihlavských lis-
tech, kdy kupon má hodnotu dokonce dvou bodů.

Hlasování končí 10. března a slavnostní vyhlášení pro-
běhne 4. dubna 2024 v DKO Jihlava, kdy nejlepší spor-
tovce vyhlásí kromě Jihlavských listů například Česká 
unie sportu, Domov dětí a mládeže a cenu za přínos spor-
tu předá i Magistrát města Jihlavy. 

Vybrali jste si i vy už svého favorita a dali mu svůj hlas? 
Ještě pořád máte čas. -vd-

Opět se hlasuje o nejlepšího 
sportovce Jihlavska za rok 2023

Lenka

Nováková

Krajská pobočka Úřadu práce ČR 
v Jihlavě má novou ředitelku Lenku 
Novákovou (42), která zvítězila ve 
výběrovém řízení. V této funkci půso-
bí od začátku listopadu 2023. Dosud 
vykonávala pozici ředitelky odboru 
kanceláře krajské pobočky. Na Úřadu 
práce působí v různých pozicích již 
od roku 2013.

Jak prohlásila, ráda by se podílela 
„na transformaci Úřadu práce v nový, 
plně digitální úřad. To znamená, že do 
budoucna budou moci občané většinu 
svých žádostí vyřídit online z pohodlí 
domova“.   -tz-

Novou ředitelkou 
Úřadu práce 

je Lenka Nováková


